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SE-PO.0052-9/08 
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXIX/08  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu   31 lipca 2008 roku  

 
 
 
 
O B E C N I:  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  16 
 
 
 
 
Skład Rady Miejskiej:  
 

1. Czesław Badura  - obecny 
2. Zofia Baza ńska  - obecna 
3. Krystian D ąbrowski  - nieobecny 
4. Krzysztof Francikowski - obecny 
5. Ireneusz Gawro ński  - obecny 
6. Janusz G ątkiewicz  - obecny 
7. Mirosław K ędzierski  - obecny 
8. Marian Kita   - obecny 
9. Wiesław Konderak  - obecny 
10. Teresa Kosmala  - obecna 
11. Andrzej Mentel  - nieobecny 
12. Jolanta Mo ćko   - obecna 
13. Marcin Musiał    - obecny 
14. Władysław Oczkowicz  - obecny 
15. Dominik Penar   - obecny 
16. Marek Rajca   - nieobecny 
17. GraŜyna Str ączek  - obecna 
18. Andrzej Świątek  - obecny 
19. Sławomir Święch  - obecny 
20. Hanna Szotowska  - nieobecna 
21. Danuta Walczak  - nieobecna 

 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
 

Wice starosta Powiatu Będzińskiego – Mariusz Kozłowski, Burmistrz Miasta – Marek 
Mrozowski, Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik 
Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów 
budŜetowych, mieszkańcy. 
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Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XXXIX sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 3 Ustawy o 

samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał. 

 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
  
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad: 

1. wprowadzenie do punktu 3 – projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 
systemowego pt. „Bez ograniczeń. Program zwiększenia kompetencji zawodowych i 
społecznych oraz aktywizacja na rynku pracy osób korzystających z pomocy Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2007 – 2013. 

2. wprowadzenie autopoprawki do punktu 3.7 – projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
w mieście Czeladź. 

3. wprowadzenie autopoprawki do  punktu 3.1 – projektu uchwały w sprawie zmian w  budŜecie 
miasta na 2008 rok. 

-  Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Zaproponował wycofanie z porządku obrad punktu 3.12 – projektu uchwały w sprawie 

zamiany części działki nr 200 k. m. 28 o pow. ok. 1100 m. kw. oraz działki 75/3 k. m. 28 o 
pow. 936 m. kw. połoŜonych przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi, stanowiących własność 
Gminy Czeladź, na działki nr 122 i 123 k. m. 12 połoŜone przy ul. Pieńkowskiego o łącznej 
powierzchni 398 m. kw., stanowiące własność osób fizycznych. 

 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuje wprowadzić uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego pt. „Bez 

ograniczeń. Program zwiększenia kompetencji zawodowych i społecznych oraz aktywizacja 
na rynku pracy osób korzystających z pomocy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Czeladzi” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013 w punkcie 3.12. 

- Jeśli nie usłyszę głosów sprzeciwu uznam, Ŝe Rada przyjęła porządek obrad dzisiejszej sesji. 
 
 

Nie zgłoszono głosów sprzeciwu. 
 
 
 
 
Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad:  

 
 
1. Otwarcie sesji. 
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2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. zmian w bud Ŝecie miasta na 2008 rok.  
2. przekazania środków finansowych na rzecz Starostwa Powiatowego w  Będzinie. 
3. ustalenia najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej katego rii 

zaszeregowania oraz warto ści punktu do tabel wynagrodze ń dla pracowników 
zatrudnionych w Miejskim Zarz ądzie Gospodarki Komunalnej. 

4. wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego nr 2 
poło Ŝonego przy ul. Sportowej 8 w Czeladzi. 

5. wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego nr 3 
poło Ŝonego przy ul. Sportowej 22 w Czeladzi. 

6. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy nieruchomo ści poło Ŝonej przy ul. Trznadla 1 w Czeladzi, 
działka nr 26/7 k. m. 47 o pow. 1800 m. kw., zabudo wana budynkiem byłego domu 
kultury o powierzchni zabudowy 676,70 m. kw. 

7. nadania nazwy ulicy w mie ście Czelad ź. 
8. nadania nazwy parkowi w mie ście Czelad ź. 
9. ustanowienia słu Ŝebno ści drogowej dla zabudowanej nieruchomo ści poło Ŝonej przy ul. 

1 Maja 28 w Czeladzi. 
10. sprzeda Ŝy działki nr 28 k. m. 19 o pow. 3105 m. kw. poło Ŝonej przy ul. Staszica w 

Czeladzi. 
11. sprzeda Ŝy części działki nr 39 k. m. 42 o powierzchni około 300 m . kw. poło Ŝonej przy 

ul. Buczka w Czeladzi. 
12. zatwierdzenia projektu systemowego pt. „Bez ogr aniczeń. Program zwi ększenia 

kompetencji zawodowych i społecznych oraz aktywizac ja na rynku pracy osób 
korzystaj ących z pomocy Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Czeladzi” w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 

4.  Sprawy bie Ŝące. 
5.  Zamkni ęcie obrad sesji. 

 
 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Czeladź na 2008 rok. 
 
Urszula Polak Wałek   - Skarbnik  Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
 
DYSKUSJA 
 
 
W dyskusji uczestniczyli:: 

 
1. Andrzej Świątek  - radny 
2. Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta 
3. Urszula Polak – Wałek   - Skarbnik Miasta 
4. GraŜyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej – zgłosiła prośbę o 

poprawienie daty w projekcie uchwały z dnia 30 lipca na 31 lipca oraz przedstawiła opinię 
Komisji do projektu uchwały. 

5. Władysław Oczkowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – 
przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
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Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania imiennego projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie 

miasta na 2008 rok. 
 
 
 

Przewodnicz ący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzaj ą 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymuj ą się od głosu”. 
 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali/  
 
 
  13   głosów za 
   2  głosy  przeciw 
   0   głosów  wstrzymuj ących  si ę 
 
 
 
 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/531/2008 w sprawie  zmian w 
bud Ŝecie miasta na 2008  rok  została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na rzecz Starostwa 

Powiatowego w Będzinie. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
 
 Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przekazania środków 

finansowych na rzecz Starostwa Powiatowego w Będzinie? 
 
 
 
GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali/  
 
 
  14   głosów za 
   0  głosów przeciw 
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   1   głos wstrzymuj ący si ę 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/532/2008 w sprawie przekazania 
środków finansowych na rzecz Starostwa Powiatowego w  Będzinie została przez Rad ę podj ęta. 
 

 
 
 
 

Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej 

kategorii zaszeregowania oraz wartości punktu do tabel wynagrodzeń dla pracowników 
zatrudnionych w Miejskim Zarządzie Gospodarki Komunalnej. 

 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
 
DYSKUSJA 
 
 
W dyskusji uczestniczyli: 
 

1. Andrzej Świątek - radny 
2. Marek Mrozowski  - Burmistrz  Miasta 
3. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował 

skreślenie z projektu uchwały 10% zwiększenia wartości punktu. 
4. Wiesław Krzysiek - po. Dyrektora Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej 
5. Teresa Kosmala - radna 

 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego 

wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości punktu do 
tabel wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w Miejskim Zarządzie Gospodarki 
Komunalnej? 

 
 
 
GŁOSOWANIE  
 
 
  16   głosów za 
   0  głosów przeciw 
   0   głosów wstrzymuj ących si ę 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/533/2008 w sprawie ustalenia 
najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej katego rii zaszeregowania oraz warto ści 
punktu do tabel wynagrodze ń dla pracowników zatrudnionych w Miejskim Zarz ądzie 
Gospodarki Komunalnej  została przez Rad ę podj ęta. 
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Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaŜy lokalu 

mieszkalnego nr 2 połoŜonego przy ul. Sportowej 8 w Czeladzi. 
 
 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
 
DYSKUSJA 
 
 
W dyskusji uczestniczyli: 
 

1.   Teresa Kosmala - radna 
2.   Agnieszka Nowak - Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 

bonifikaty przy sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 2 połoŜonego przy ul. Sportowej 8 w 
Czeladzi? 

 
 
 
 
GŁOSOWANIE  
 
 
  16   głosów za 
   0  głosów przeciw 
   0   głosów wstrzymuj ących si ę 
 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/534/2008 w sprawie wyra Ŝenia 
zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego nr 2 poło Ŝonego przy ul. 
Sportowej 8 w Czeladzi  została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaŜy lokalu 

mieszkalnego nr 3 połoŜonego przy ul. Sportowej 22 w Czeladzi. 
 
 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
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Władysław Oczkowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej przedstawił 
opinię Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
 
DYSKUSJA 
 
 
W dyskusji uczestniczyli: 
 

1.   Teresa Kosmala - radna 
2.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 
3.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej 
4.  Agnieszka Nowak - Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 

bonifikaty przy sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 3 połoŜonego przy ul. Sportowej 22 w 
Czeladzi? 

 
 
 
 
GŁOSOWANIE /obecnych 14 radnych, bez: J. Gątkiewicza, M. Musiała/ 
 
 
  14   głosów za 
   0  głosów przeciw 
   0   głosów wstrzymuj ących si ę 
 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/535/2008 w sprawie wyra Ŝenia 
zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego nr 3 poło Ŝonego przy ul. 
Sportowej 22 w Czeladzi  została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy nieruchomości połoŜonej przy 

 ul. Trznadla 1 w Czeladzi, działka nr 26/7 k. m. 47 o pow. 1800 m. kw., zabudowana 
budynkiem byłego domu kultury o powierzchni zabudowy 676,70 m. kw. 

- Po Komisji jest propozycja autopoprawki dot.  terminu przedłuŜenia umowy dzierŜawy – do 6 
września 2010 r. 

 
 
 
 
DYSKUSJA 
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W dyskusji uczestniczyli: 
 

1.  Dominik Penar  - radny 
2.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 
3.  Teresa Kosmala  - radna 
4.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej 
5.  Ireneusz Gawroński - radny 
6.  Andrzej Świątek  - radny 
7. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta – zgłosił autopoprawkę dot. korekty  

                                                                powierzchni: w miejsce pow. 676,70 m. kw. – 303, 47 m. kw.  
       8.  Henryk Michalski - Dyrektor MOSiR  
       9.  GraŜyna Strączek  - radna 

 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy 

nieruchomości połoŜonej przy  ul. Trznadla 1 w Czeladzi, działka nr 26/7 k. m. 47 o pow. 
1800 m. kw., zabudowana budynkiem byłego domu kultury o powierzchni zabudowy 676,70 
m. kw. wraz z 2 autopoprawkami dot. powierzchni i czas trwania dzierŜawy? 

 
 
 
 
GŁOSOWANIE /obecnych 15 radnych, bez: J. Moćko/ 
 
 
  12   głosów za 
    1  głos przeciw 
    2  głosy wstrzymuj ące si ę 
 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/536/2008 w sprawie przedłu Ŝenia 
umowy dzier Ŝawy nieruchomo ści poło Ŝonej przy ul. Trznadla 1 w Czeladzi, działka nr 26/ 7 k. m. 
47 o pow. 1800 m. kw., zabudowana budynkiem byłego domu kultury o powierzchni zabudowy 
676,70 m. kw. została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
 
 
DYSKUSJA 
 
 
W dyskusji uczestniczyli: 
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1.  Teresa Kosmala  - radna 
2.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 
3.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady 
4.  Mirosław Kędzierski - radny 

 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście 

Czeladź? 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE  
 
 
  13   głosów za 
    1  głos przeciw 
    2  głosy wstrzymuj ące si ę 
 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/537/2008 w sprawie nadania 
nazwy ulicy w mie ście Czelad ź  została przez Rad ę podj ęta. 
 

 
 
 
 
 

Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi  w mieście Czeladź. 
- Odczytuje uzasadnienie do projektu uchwały. 
 
 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
 
DYSKUSJA 
 
 
W dyskusji uczestniczyli: 
 

1.  Teresa Kosmala  - radna 
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady 
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 



 10

 
GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 

Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi  w 

mieście Czeladź? 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE  
 
 
  16   głosów za 
    0  głosów  przeciw 
    0  głosów  wstrzymuj ących  si ę 
 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/538/2008 w sprawie nadania 
nazwy parkowi  w mie ście Czelad ź  została przez Rad ę podj ęta. 

 
 
 
 
 

Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie ustalenia słuŜebności drogowej dla zabudowanej nieruchomości 

połoŜonej przy ul. 1 Maja 28 w Czeladzi. 
 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
DYSKUSJA 
 
 
W dyskusji uczestniczyli: 
 

1.  Teresa Kosmala  - radna 
2.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 
3.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej 
4.  Marian Kita  - radny 

 
 

 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustanowienia słuŜebności 

drogowej dla zabudowanej nieruchomości połoŜonej przy ul. 1 Maja 28 w Czeladzi? 
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GŁOSOWANIE /obecnych 14 radnych, bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/ 
 
 
  11   głosów za 
    0  głosów  przeciw 
    3  głosy  wstrzymuj ące  si ę 
 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/539/2008 w sprawie  
ustanowienia słu Ŝebno ści drogowej dla zabudowanej nieruchomo ści poło Ŝonej przy ul. 1 Maja 
28 w Czeladzi została przez Rad ę podj ęta. 

 
 
 
 
 

Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 28 k. m. 19 o pow. 3105 m. kw. połoŜonej przy 

ul. Staszica w Czeladzi. 
 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 Czesław Badura – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
przedstawił opinię Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
 

Uwag nie zgłoszono. 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 28 k. m. 19 

o pow. 3105 m. kw. połoŜonej przy ul. Staszica w Czeladzi? 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE /obecnych 14 radnych, bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/ 
 
 
  11   głosów za 
    1  głos  przeciw 
    2  głosy  wstrzymuj ące  si ę 
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 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/540/2008 w sprawie  sprzeda Ŝy 
działki nr 28 k. m. 19 o pow. 3105 m. kw. poło Ŝonej przy ul. Staszica w Czeladzi została przez 
Radę podj ęta. 

 
 
 
 

Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy części działki nr 39 k. m. 42 o powierzchni około 300 m. 

kw. połoŜonej przy ul. Buczka w Czeladzi. 
 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
 
DYSKUSJA 
 
 
W dyskusji uczestniczyli: 
 

1.  Teresa Kosmala  - radna 
2.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 
3.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej 
4.  Andrzej Świątek  - radny 

 
 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaŜy części działki nr 39 k. 

m. 42 o powierzchni około 300 m. kw. połoŜonej przy ul. Buczka w Czeladzi? 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE /obecnych 15 radnych, bez: W. Oczkowicza/ 
 
 
  12   głosów za 
    0  głosów  przeciw 
    3  głosy  wstrzymuj ące  si ę 
 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/541/2008 w sprawie sprzeda Ŝy 
części działki nr 39 k. m. 42 o powierzchni około 300 m . kw. poło Ŝonej przy ul. Buczka w 
Czeladzi została przez Rad ę podj ęta. 
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Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego pt. „Bez ograniczeń. Program 

zwiększenia kompetencji zawodowych i społecznych oraz aktywizacja na rynku pracy osób 
korzystających z pomocy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 

 
Teresa Bana ś   - Dyrektor MOPS  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
 

GraŜyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji Finansowo – BudŜetowej przedstawiła opinię 
Komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
 

Uwag nie zgłoszono. 
 
 
Sławomir Święch   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 

systemowego pt. „Bez ograniczeń. Program zwiększenia kompetencji zawodowych i 
społecznych oraz aktywizacja na rynku pracy osób korzystających z pomocy Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2007 – 2013? 

 
 
 
 
GŁOSOWANIE /obecnych 14 radnych, bez: W. Oczkowicza, T. Kosmali/ 
 
 
  14   głosów za 
    0  głosów  przeciw 
    0  głosów  wstrzymuj ących  si ę 
 
 
 
 
 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Uchwała Nr XXXIX/542/2008 w sprawie 
zatwierdzenia projektu systemowego pt. „Bez ogranic zeń. Program zwi ększenia kompetencji 
zawodowych i społecznych oraz aktywizacja na rynku pracy osób korzystaj ących z pomocy 
Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Czeladzi” w ramach Progra mu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007 – 2013 została przez Rad ę podj ęta. 
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Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Sławomir Święch  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

 
- Sprawy bieŜące. 
 
 
Radny Dominik Penar spytał o przejęcie szkół ponadgimnazjalnych. 
 
 
Odpowiedzi udzielili: 
 

1. Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta 
2. Mariusz Kozłowski  - Wicestarosta Powiatu Będzińskiego 

 
 

Sławomir Święch  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Odczytuje pismo MZGK do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w sprawie wykoszenia 

wałów wzdłuŜ Brynicy z dnia 07.07.2008 r.. 
- Odczytuje pismo KZK GOP z dnia 27.06.2008 r. dot. podjęcia uchwały w sprawie przekazania 

gminom akcji spółki Tramwaje Śląskie S.A.  
 
 
Ad vocem głos zabrał Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta. 
 
 
Sławomir Święch  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego  stwierdzające niewaŜność w 

części Uchwały Nr XXXVII/478/2008. 
- Odczytuje odpowiedź Starosty Powiatu Będzińskiego z dnia 1.07.2008 r. na wniosek Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa. 
- Odczytuje pismo Dyrektora Biblioteki Śląskiej z dnia 18.06.2008 r.  dot. przesłania danych 

statystycznych. 
- Odczytuje pismo Prezesa Oddziału ZNP w Czeladzi z dnia 25.06.2008 r.  w sprawie woli 

kontynuowania  wspólnych działań. 
- Odczytuje pismo Pani Mirosławy Budnej z dnia 30.06.2008 r. w sprawie  nie wyraŜenia zgody 

na wykup mieszkania. 
- Informuje o wpłynięciu  pisma  Dyrektora ZB  ZIK z dnia 30.06.2008 r. w sprawie 

kompleksowej kontroli Komisji Rewizyjnej. 
 
 
Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek oraz Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta. 
 
 
Sławomir Święch  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Poprosił radnych o zgłaszanie akcesu wyjazdu do Auby. 
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Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Sławomir Święch  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXXIX sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi. 
 
 
 
 
 
 
 
       P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 
 
 

          Sławomir Święch 
 
Protokołowała: 
 
ElŜbieta Augustyniak 
 
 
 
 


